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Verslag vergadering adviescommissie Sport 

 

Datum: donderdag 9 september 2021 



Agenda 

• Goedkeuring verslag vorige vergadering 

• Plaatsvervanging Freddy Vercauteren (penningmeester en vertegenwoordiging 

Vrijetijdsraad) 

• Tussentijdse erkenningsdossiers sportverenigingen  

• Subsidies 2022 

• Reglement huurtussenkomst 

• Sportontvangst: visie van de commissie op editie 2022? 

• Subsidiereglement erkende sportvereniging 

• Varia: vordering project Vetweyde 

• Varia: gebruiksuren atletiekpiste AVV en AC  

Agendapunt: Goedkeuring verslag vorige vergadering  

Er zijn geen opmerkingen op het verslag van 30/03/2021. Het verslag wordt unaniem 
goedgekeurd.  

Agendapunt: Plaatsvervanging Freddy Vercauteren 
(penningmeester  en vertegenwoordiging Vrijetijdsraad)  

Momenteel is Willy enige verantwoordelijke/gevolmachtigde voor de bankrekening. We 
hebben graag dat er een 2e persoon is om dit mee op te volgen. We zoeken tevens ook 
iemand om onze adviescommissie te vertegenwoordigen op de Vrijetijdsraad (2 à 3 
vergaderingen per jaar). 
 
Nicky Keppens stelt zich kandidaat als penningmeester.  
Erik Gyselinck stelt zich kandidaat om onze adviescommissie te vertegenwoordigen op de 
Vrijetijdsraad.  
De commissie aanvaardt deze beide kandidaten. 

Agendapunt: Tussentijdse erkenningsdossiers sportverenigingen   

Een 1e lijst werd reeds goedgekeurd. Ondertussen zijn er nog enkele verenigingen die hun 
dossier hebben ingestuurd en enkele andere moesten nog bepaalde zaken in orde brengen 
na de 1e indiening. De verenigingen die nog niet (helemaal) in orde zijn, zullen ook nog op 
de Vrijetijdsraad besproken worden. We overlopen deze lijst (op voorhand doorgestuurd 
door Katrien). Onderstaande bemerkingen werden besproken ter verduidelijking van het 
vooropgesteld advies van de sportdienst.  
De Vlaamse Wielrennersbond is erkend, maar wordt niet gesubsidieerd. Enkele Opwijkse 
wielrennersclubs vragen nu erkenning aan bij de gemeente (A  Bloc, WTC Mazel, Op ‘Groot 
Verzet, Verenigde Opwijkse Wielertoeristen, Kevers, Straf in Bergaf ….). Op die manier 
hebben zij recht op logistieke ondersteuning vanuit de gemeente bij de organisatie van een 
toertocht (Betontoer, Keverstoer…) én ondersteuning via uitlening materiaal, publiciteit  bij 
hun federatie. Tevens kunnen andere gezinsleden ook lid worden bij elke aansluiting. Als 
ze nadien subsidies zouden aanvragen, hoe kan je dan de effectieve leden onderscheiden 
van deze ‘automatisch aangesloten gezinsleden’? Katrien licht toe dat er dan gevraagd 
wordt om een document op eer door te geven met daarop het effectieve aantal leden.  
Op de atletiekpiste (petanqueterrein) zit  een petanqueploeg : Buurtcomité Esp. Er wordt 
gevraagd of deze reeds erkend zijn want ze krijgen faciliteiten toegewezen (gebruik 



atletiekpiste). Deze zijn inderdaad reeds erkend, voordat erkenningen op een 
adviescommissie moesten verschijnen.  
 
Erkenning leidt ertoe dat die verenigingen subsidies kunnen aanvragen, maar is geen 
rechtsreeks recht.  
De adviescommissie volgt de vooropgesteld voorstel van de sportdienst (werd overgemaakt 
met uitnodiging van deze vergadering m.b.t. erkenning van deze verenigingen.  
 
 

Agendapunt: Subsidies 2022 - Advies 

Welke aanpak adviseert de commissie (coronagevolgen sportseizoen 2021-2022)? 
 
Uit het verslag van de vergadering van 30/03/2021: 
De commissie adviseert om ‘voorstel 1’ van de sportdienst te volgen. De vraag rees of er 
volgend jaar rekening gehouden zou kunnen worden met bijvoorbeeld opleidingen die in 
2020 werden gevolgd aangezien er voor dat jaar geen dossier werd ingediend en dus ook 
geen extra subsidie werd uitbetaald. Ook BCO stelt opnieuw hun overname van St-Pol in 
vraag, aangezien ze daar nu ook geen extra subsidie voor krijgen. De voorzitter stelt voor 
om dit op een volgende vergadering uitgebreid te bespreken en zo advies te vormen naar 
de subsidievoorwaarden van 2021 toe. De leden van de commissie kunnen hun 
bedenkingen reeds mailen naar de voorzitter en sportdienst. 
 
Het volgend subsidiedossier gaat over de periode 1 juni 2021 tot 31 mei 2022. We verwijzen 
voor bovenstaande opmerking naar artikel 41 punt 1.1: opleidingen kan je 1 keer doorgeven 
a.d.h.v. een betalingsbewijs. De punten van die trainer worden toegekend indien die sinds 
1 januari zijn/haar diploma heeft gehaald. Opleidingen van 2020-2021 die je als vereniging 
niet hebt kunnen ingeven bij de vorige uitkering (omdat er toen geen dossier kon ingediend 
worden wegens COVID), kan je dus voor komende periode doorgeven. Ook online VTS-
opleidingen mogen doorgegeven worden. Cursussen EHBO etc. tellen we niet mee in deze 
regeling.  
 
Verhouding volwassen/jeugd is nu respectievelijk 10-25% van de basissubsidie. 12 van de 
24 verenigingen die subsidies krijgen hebben een jeugdwerking. Dit zijn veelal de clubs met 
de grootste subsidie die een jeugdwerking hebben. De meningen zijn verdeeld: sommigen 
vinden dat er meer naar de jeugd mag gaan, anderen vinden het even belangrijk om 
volwassenen sporters aan het sporten te houden. Katrien zal eens uitrekenen wat het 
verschil is in subsidies tussen clubs met en zonder jeugdwerking.  
Berekening Katrien: 29.956,56 euro van de 35.000 euro gaat naar clubs met jeugdwerking. 
85,6% van het budget gaat dus naar deze clubs.12 van de 24 clubs hebben jeugdwerking. 
 
➔ We stellen voor om een aparte vergadering in te lassen om over dit agendapunt 

uitvoering te debatteren.  

Agendapunt: Reglement huurtussenkomst 

Het huidig reglement dateert uit 2011. Een evaluatie/aanvulling is dus zeker eens aan de 
orde (o.a. ook sportseizoen in maanden afbakenen waarop tussenkomst van toepassing is, 
betaalbewijs indienen was niet nodig,…).  
 
➔ Katrien zal een voorstel opmaken met de volgens haar nodige aanpassingen. Dit 

zal dan besproken en goedgekeurd worden op de volgende vergadering. 



 

Agendapunt: Sportontvangst editie 2022 

In het voorgaande sportseizoen zijn er weinig competities kunnen doorgaan. De 
adviescommissie acht het daarom overbodig om een sportontvangst te organiseren in 
februari 2022.  

Agendapunt: Subsidiereglement erkende sportvereniging  

Vanuit de vrijetijdsraad en gemeenteraad kwam het volgende advies bij het 
erkenningsreglement voor verenigingen en OC’s: Bij B1.4 stelt de VT-raad volgende 
toevoegingen voor (in navolging van de zaak rond Let’s go urban in 
Antwerpen): Toevoeging 1: Alle inkomsten, winsten die voortkomen uit de werking van de 
vereniging, dienen aangewend te worden voor het bereiken van het belangeloos doel van 
de vereniging. Toevoeging 2: De vereniging heeft een volledig autonome werking en is geen 
deel van en/of overkoepeling van een andere gesubsidieerde vereniging of commerciële 
organisatie/omgeving. Toevoeging 3: De vereniging verschaft op verzoek alle gevraagde 
inlichtingen, inclusief boekhouding.  
 
De beslissing gemeenteraad (juni 2021) was volgende: Toevoeging 1 werd zo opgenomen 
in het reglement. Toevoeging 2 dient te worden voorgelegd aan de adviescommissie 
sport in kader van het al dan niet toevoegen in het subsidiereglement ter 
ondersteuning van de Opwijkse erkende sportverenigingen. Toevoeging 3 werd 
opgenomen in  het reglement. 
 
Het is dus de bedoeling op de vergadering om dit aspect in toevoeging 2 te bespreken in 
de AC Sport en te bekijken in welke mate we deze toevoeging (in ev. nog duidelijkere 
formulering of afbakening) adviseren om op te nemen bij een aanpassing van het 
subsidiereglement. 
 
Er wordt gezegd dat de huidige formulering in het subsidiereglement te veel voor 
interpretatie vatbaar is (voorbeeld toevoeging 1: Is een etentje met het bestuur dat betaald 
wordt uit de clubkas nodig voor het bereiken van het belangeloos doel van de vereniging? 
Kan je dit controleren?). Er is nood aan een duidelijkere definiëring! Toevoeging 1 werd 
echter al toegevoegd. De adviescommissie dient advies te geven m.b.t. het al dan net 
opnemen van toevoeging 2 in het subsidiereglement.  
➔ De commissie is akkoord om dit punt mee te nemen in het subsidiereglement mits 

duidelijke formulering. Dit wordt meegenomen naar de vergadering waarin we het 
subsidiereglement uitvoeriger gaan bespreken. Schepen Johan vult aan: in de 
tussentijd komt dit punt ook op de Vrijetijdsraad en kunnen we horen wat de 
andere commissies hierover adviseren.  

 

Variapunt: Vorderingen project Vetweyde 

Schepen Johan licht toe: de laatste maanden is er een bestek opgemaakt voor het laten 
ontwerpen van een masterplan. De Vetweyde ligt in bronnengebied. Hierdoor moeten er 
met heel wat extra zaken (vb. leefmilieu) rekening gehouden worden. Het bronnengebied 
werd daardoor mee opgenomen in het masterplan. Het bestek is ondertussen klaar. Op 21 
september 2021 komt dit op de gemeenteraad. Tussen 21/9 en eind december zal er een 
ontwerper worden aangesteld. Voorjaar 2022 zou het voorontwerp gefinaliseerd moeten 
zijn. Na zoveel jaren hopelijk een grote stap in de richting van realisatie.  



Variapunt: Gebruiksuren atletiekpiste AVV en AC 

Voorstel van AAV om trainingen van AC Opwijk, de niet-erkende petanqueclub (zie punt 
erkenning verenigingen) en de Alternatieve Atletiekvereniging niet meer gedeeltelijk te laten 
samenvallen op de gemeentelijke atletiekpiste en de richtlijn van de sportdienst dd. 5 juli 
2021 om de oude regeling opnieuw in voege te laten treden in te trekken. 
 
Erik licht toe: Vraag van AAV om terug te keren naar de regeling zoals bepaald door het 
college op datum van 15/2/2021, waarbij er geen ‘overlapping’ van verenigingen op de piste 
meer mogelijk was, met volgende wijziging dat Ac en de niet-erkende petanqueclub zowel 
op dinsdag en donderdag met hun ‘trainingen’ zouden starten om 19.15 uur (in plaats van 
om 19 uur), aangezien de sportdienst op die dagen een training van BC Opwijk heeft 
ingeplant tussen 17.30 uur en 18 uur en AAV bijgevolg haar training op dinsdag niet kan 
laten beginnen voor 18 uur. We dringen aan op een eerlijke en objectieve regeling, zoals 
hierboven beschreven, om irritaties, frustraties, conflicten en pestgedrag eens en voorgoed 
uit de Opwijkse wereld te helpen. 
De vergadering is van oordeel dat enige vorm van overlapping van gebruiksuren te 
vermijden is.   
Willy verduidelijkt : het basisprincipe is dat je als club een terrein huurt van dat uur tot dat 
uur en dat je dat volledig tijdsblok recht hebt op gebruik van dat terrein zonder dat je 
gestoord wordt door de vorige of volgende club die dat terrein gebruikt.  
 
De commissie denkt dat beide atletiekclubs best eens samen rond te tafel zitten om de 
beide werkingen te optimaliseren.  Dit heeft de gemeente reeds voorgesteld, maar er werd 
om diverse redenen niet op ingegaan. Misschien is het een optie dat beide clubs rond te 
tafel gaan zitten met een professioneel bemiddelaar/ombudsman om tot oplossing van de 
lopende conflicten te komen. De sportdienst neemt hiervoor het nodige initiatief. De 
commissie ondersteunt dit voorstel.   

 

Variapunt: Dakwerken gemeentelijke sporthal 

Naast het dossier dakwerken werd er ook en dossier rioleringswerken opgestart. Voor de 
dakwerken heeft de gemeente offertes ontvangen en deze worden eerstdaags toegewezen. 
Voor de rioleringswerken wacht men op de offerte van Riopact die een aannemer zal 
aanduiden.  Deze werken dienen eerst te worden uitgevoerd vooral het dak wordt aangepakt. 
De dakwerken volgen dan aansluitend. Hopelijk kan dit gerealiseerd worden volgend jaar na 
het indoorsportseizoen 

 

 

 

 

 

 

Verslag: Sarah Van der Straeten  
 
 

Datum volgende vergadering: maandag 25 oktober 2021, Graanzolder 


